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Protokół Nr III/2024 
z III sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego 

w dniu 23 maja 2024 r. 
 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Pruszkowskiego Rafał Sieradzki o godzinie 18:06 otworzył  
II sesję Rady Powiatu Pruszkowskiego. Następnie powitał wszystkich radnych, Starostę, 
Zarząd Powiatu i Skarbnika Powiatu, szefów służb i inspekcji, kierowników jednostek 
organizacyjnych Powiatu, naczelników wydziałów i biur starostwa, zaproszonych gości, 
przedstawicieli mediów lokalnych oraz mieszkańców, którzy oglądali przebieg sesji 
w trybie online. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że obrady są transmitowane  
i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a klauzula informacyjna 
dotycząca przetwarzania danych osobowych jest dostępna na drzwiach sali konferencyjnej  
i tablicach ogłoszeń oraz na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Starostwa. Poinformował,  
że zgodnie z art. 13 ust. 1a ustawy o samorządzie powiatowym głosowania jawne na sesjach 
rady odbywają się za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 
imiennego wykazu głosowań radnych, który jest podawany niezwłocznie do publicznej 
wiadomości w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Powiatu.  
 
Obrady miały miejsce w Starostwie Powiatowym w Pruszkowie, przy ul. Drzymały 30. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki przypomniał, że zasady dotyczące postępowania  
z danymi osobowymi w pracy radnego zostały wysłane wraz z zawiadomieniem o zwołaniu 
sesji.  
 
Ad 2. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem jest: stwierdzenie 
quorum. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki oświadczył, że zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczyło 26 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 27 osób, 
stanowiło quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Listy obecności 
radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki przekazał prowadzenie sesji Wiceprzewodniczącemu 
Rady Powiatu Pruszkowskiego Pawłowi Siekierko. 
 
Ad 3. 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poinformował, że kolejnym punktem są: wnioski 
do porządku obrad.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poinformował, że porządek sesji został przesłany 
wraz z materiałami.  
 
Porządek obrad III sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego: 

1. Otwarcie III sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego. 
2. Stwierdzenie quorum. 
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3. Wnioski do porządku obrad. 
4. Informacja nr 44/2024 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie  

od 6 marca 2024 roku do 7 maja 2024 roku /BR-23/2024/. 
5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 

2024 /BR-24/2024/. 
6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Pruszkowskiego na lata 2024-2031 /BR-25/2024/. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego /BR-26/2024/. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie dotacji celowej dla Gminy Raszyn z przeznaczeniem dla OSP 

Raszyn /BR-27/2024/. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania radnych do składu Rady ds. Budżetu Inicjatyw 

Społecznych /BR-28/2024/. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Starosty 

Pruszkowskiego /BR-36/2024/. 
11. Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych. 
12. Komunikaty Przewodniczącego Rady Powiatu. 
13. Zamknięcie obrad. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko zapytała czy ktoś z radnych chce zgłosić wnioski 
do porządku obrad. 
 
W związku z brakiem zgłoszeń wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko zamknął punkt 
3 i przeszedł do punktu 4. 
 
Ad 4. 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poinformował, że kolejnym punktem jest: 
informacja nr 44/2024 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie  od 6 marca 2024 
roku do 7 maja 2024 roku /BR-23/2024/, która stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko otworzył dyskusję. 
Pytania zadali: radny Konrad Sipiera, radna Magdalena Beyer, radna Aurelia Zalewska. 
Odpowiedzi udzielili: starosta Adrian Ejssymont, członek Zarządu Patryk Grabowski, 
skarbnik Małgorzata Zielonka, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Wojciech 
Wójcik. 
 
Radny Konrad Sipiera zapytał o likwidację barier w zespole szkół im. F. Nansena w Piastowie 
- na jakim etapie jest to postępowanie oraz co wchodzi w zakres likwidacji tych barier 
architektonicznych. Następnie zapytał o postępowanie na realizację zadania 
pn. Wyposażenie budynku Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego w Pruszkowie przy ulicy 
Gomulińskiego 4 w instalację fotowoltaiczną – czy zadanie dotyczy również pływalni. Kolejno 
zapytał o  nagrodę roczną dla dyrektora SPZZOZ w Pruszkowie – o parametry, czy wynika ona 
z kontraktu umowy, czy jest to nagroda uznaniowa i w jakiej wysokości. Radny Konrad 
Sipiera poprosił także o listę osób, którym zostały przyznane medale Zasłużony dla Powiatu, 
a także o kryteria wyboru.  
 
Starosta Adrian Ejssymont wyjaśnił, że wyboru osób odznaczonych medalami dokonał 
poprzedni zarząd i trudno mu określić jakimi kryteriami się kierował. 
 
Radny Konrad Sipiera poprosił o listę osób. 



3 
 

Lista została wyświetlona na ekranie projekcyjnym. 
 
Starosta Adrian Ejssymont wyjaśnił, że instalacja fotowoltaiczna nie będzie obejmowała 
pływalni.  
 
Członek Zarządu Patryk Grabowski w kwestii modernizacji dachu, wyjaśnił, że sprawa była 
koordynowana przez poprzedni zarząd i prace zostaną wykonane  nad częścią biurową MOS-
u, która jest połączona z halą MOS. Prace nie dotyczą szkoły. Po usunięciu awarii dachu, prace 
zostaną rozpoczęte wszystkie razem. 
 
Starosta Adrian Ejssymont w kwestii nagrody dla dyrektora oraz likwidacji barier 
zaproponował odpowiedź pisemną, ponieważ dotyczy to prac poprzedniego zarządu.  
 
Radny Konrad Sipiera poprosił o odpowiedź pisemną na te dwa pytania oraz dopytał o dach 
w części biurowej, jaką część ZS na Gomulińskiego lub zespołu sportowego pokryje instalacja 
fotowoltaiczna. Czy sama pływalnia również zostanie doposażona w panele fotowoltaiczne? 
 
Starosta Adrian Ejssymont poinformował, że na ekranie wyświetlona została uchwała  
podjętą przez poprzedni Zarząd, z której wynika, iż nagroda wyniesie trzykrotne 
wynagrodzenie dyrektora. Zaproponował mailowe przesłanie uchwały radnym. 
 
Członek Zarządu Patryk Grabowski odpowiedział, że prace zostaną wykonane ze względu 
na zły stan dachu, który nie spełnia norm do zainstalowania fotowoltaiki. Modernizacja dachu 
ma polegać na przygotowaniu go pod instalację fotowoltaiki, ale tylko i wyłącznie w części 
biurowej. W kwestii pływalni wyjaśnił, że zainstalowano banery fotowoltaiczne 
w maksymalnej możliwej ilości, bez dodatkowych pozwoleń.  
 
Radna Magdalena Beyer zapytała o uchylenie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 
w planie dochodów i wydatków, co było niewłaściwe i dlaczego wprowadzono środki 
z rezerwy ogólnej na wynagrodzenia pracowników. Czy wpłynęło to na wynagrodzenia 
pracowników. Na czym polegał błąd, który się tam wkradł. 
 
Skarbnik Powiatu Małgorzata Zielonka zaproponowała, że udzieli odpowiedzi pisemnej.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko zamknął punkt 4 i przeszedł do punktu 5. 
 
Ad 5. 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poinformowała, że kolejnym punktem jest: 
podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024 
/BR-24/2024/. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poprosił starostę o wyznaczenie osoby 
do omówienia projektu uchwały. 
 
Starosta Adrian Ejssymont poprosił o omówienie projektu uchwały Skarbnik Powiatu 
Małgorzatę Zielonkę. 
Skarbnik Powiatu Małgorzata Zielonka omówiła projekt uchwały i przedstawiła 
uzasadnienie. Poinformowała, że następuje zwiększenie planu dochodów o kwotę 2 409 
780,34 zł, z tego: 
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- w dziale 010 Rolnictwo i łowiectwo rozdz. 01005 Prace geodezyjno-urządzeniowe 
na potrzeby rolnictwa następuje zwiększenie planu o 21 766,77 zł w związku ze środkami 
wpłacanymi przez podmioty zewnętrzne na koszty postępowania administracyjnego zmiany 
klasyfikacji gruntów; 
- w dziale 600 Transport i łączność rozdz. 60014 Drogi publiczne powiatowe następuje 
zwiększenie planu o 2 000 000 zł w związku z dotacją celową otrzymaną z Gminy Michałowice 
na realizację zadania inwestycyjnego pn. ,,Remont drogi powiatowej nr 3115W 
- Al. M. Dąbrowskiej w Komorowie wraz z przebudową skrzyżowania z ul. Waldemara 
i ul. H. Kotońskiego oraz przebudową jezdni drogi na odcinku od ul. Podhalańskiej do działki 
nr 584 (obręb Komorów Osiedle)”; 
- w dziale 750 Administracja publiczna następuje zwiększenie planu o 336 917,40 zł, 
z tego: w rozdz. 75020 Starostwa powiatowe następuje zwiększenie planu o 311 917,40 zł 
w związku z naliczeniem kary umownej generalnemu wykonawcy i przekazaniem jej na konto 
dochodów (dot. budowy pływalni przy ul. Gomulińskiego w Pruszkowie); w rozdz. 75095 
Pozostała działalność następuje zwiększenie planu o 25 000 zł w związku ze środkami 
z Województwa Mazowieckiego w ramach Instrumentu „Mazowsze dla Młodzieży” 
na warsztaty integracyjno-edukacyjne dla Młodzieżowej Rady Powiatu Pruszkowskiego; 
- w dziale 854 Edukacyjna opieka wychowawcza następuje zwiększenie planu o 51 096,17 zł, 
z tego: w rozdz. 85407 Placówki wychowania pozaszkolnego następuje zwiększenie planu 
o 32 000 zł w związku ze środkami z Województwa Mazowieckiego w ramach Instrumentu 
„Mazowsze dla Zdrowia Psychicznego” na szkolenia psychologów w Poradni 
PsychologicznoPedagogicznej; w rozdz. 85495 Pozostała działalność następuje zwiększenie 
planu o 19 096,17 zł w związku z darowizną otrzymaną od Fundacji „Pruszyńscy” na realizację 
zadania inwestycyjnego pn. ,,Budowa Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego 
Pruszków ul. Wapienna”. 
 
Następnie skarbnik Powiatu Małgorzata Zielonka poinformowała, że w zwiększeniu ulega 
plan wydatków o kwotę 283 044,17 zł, z tego: 
- w dziale 010 Rolnictwo i łowiectwo rozdz. 01005 Prace geodezyjno-urządzeniowe 
na potrzeby rolnictwa następuje zwiększenie planu o 61 766,77 zł na koszty postępowania 
administracyjnego zmiany klasyfikacji gruntów; 
- w dziale 600 Transport i łączność rozdz. 60014 Drogi publiczne powiatowe następuje 
zmniejszenie planu o 550 000 zł, z tego: przesunięcie realizacji zadania inwestycyjnego 
pn. ,,Rozbudowa drogi powiatowej nr 3107W (ul. Komorowska i Pruszkowska) na odcinku 
od ul. Pogodnej w Pruszkowie do ul. Rekreacyjnej w Granicy - odcinek nr 8 od torów WKD 
do ul. M. Reja” na 2025 rok - zmniejszenie o 100 000 zł; częściowe przesunięcie realizacji 
zadania inwestycyjnego pn. „Projektowanie dróg powiatowych” na 2025 rok - zmniejszenie 
o 450 000 zł; dotacja celowa otrzymana z Gminy Michałowice na realizację zadania 
inwestycyjnego pn. „Remont drogi powiatowej nr 3115W - Al. M. Dąbrowskiej w Komorowie 
wraz z przebudową skrzyżowania z ul. Waldemara i ul. H. Kotońskiego oraz przebudową 
jezdni drogi na odcinku od ul. Podhalańskiej do działki nr 584 (obręb Komorów Osiedle)” - 
przesunięcie między źródłami finansowania 2 000 000 zł (uwolnienie środków własnych); 
- w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa rozdz. 70005 Gospodarka gruntami 
i nieruchomościami następuje zwiększenie planu o 38 000 zł w związku z koniecznością 
utrzymania siedziby Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie (35 000 zł) oraz 
przeprowadzenia szkolenia pracowników z obsługi drona (środki pozyskane w 2023 roku 
od spółki Centralny Port Komunikacyjny Sp. z o. o. pozostałe na rachunku do wykorzystania 
- 3 000 zł); 
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- w dziale 710 Działalność usługowa rozdz. 71012 Zadania z zakresu geodezji i kartografii 
następuje zmniejszenie planu o 40 000 zł w związku z koniecznością zabezpieczenia planu 
w rozdziale 01005; 
- w dziale 750 Administracja publiczna następuje zwiększenie planu o 51 400 zł, z tego: 
w rozdz. 75020 Starostwa powiatowe następuje zwiększenie planu o 51 400 zł na szkolenia 
pracowników (15 000 zł) oraz na realizację nowego zadania inwestycyjnego pn. ,,Zakup 
serwera typu RACK z oprogramowaniem dla PCOM” (36 400 zł); w rozdz. 75095 Pozostała 
działalność następuje przesunięcie między źródłami finansowania 25 000 zł w związku 
ze środkami z Województwa Mazowieckiego w ramach Instrumentu „Mazowsze dla 
Młodzieży” na warsztaty integracyjno-edukacyjne dla Młodzieżowej Rady Powiatu 
Pruszkowskiego (uwolnienie środków własnych); 
- w dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa w rozdz. 75495 
Pozostała działalność następuje korekta nazwy zadania - było: „Dotacja dla gminy Nadarzyn 
na zakup samochodu dla OSP Nadarzyn”, powinno być: „Dotacja dla gminy Nadarzyn 
na zakup samochodu dla OSP Młochów”; 
- w dziale 854 Edukacyjna opieka wychowawcza następuje zwiększenie planu o 44 960 zł, 
z tego: w rozdz. 85407 Placówki wychowania pozaszkolnego następuje zwiększenie planu 
o 44 960 zł na szkolenia psychologów w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej; w rozdz. 
85495 pozostała działalność następuje zwiększenie planu o 19 096,17 zł w związku 
z darowizną otrzymaną od Fundacji „Pruszyńscy” na realizację zadania inwestycyjnego 
pn. „Budowa Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego Pruszków ul. Wapienna”; 
- w dziale 926 Kultura fizyczna w rozdz. 92601 Obiekty sportowe następuje zwiększenie planu 
o 38 000 zł w związku z koniecznością utrzymania siedziby Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie (35 000 zł) oraz na szkolenia pracowników z obsługi drona; 
- w dziale 710 Działalność usługowa rozdz. 71012 Zadania z zakresu geodezji i kartografii 
następuje zmniejszenie planu o 40 000 zł w związku z koniecznością zabezpieczenia planu 
w rozdziale 01005; 
- w dziale 750 Administracja publiczna następuje zwiększenie planu o 51 400 zł, z tego: 
w rozdz. 75020 Starostwa powiatowe następuje zwiększenie planu o 51 400 zł na szkolenia 
pracowników (15 000 zł) oraz na realizację nowego zadania inwestycyjnego pn. „Zakup 
serwera typu RACK z oprogramowaniem dla PCOM” (36 400 zł); w rozdz. 75095 Pozostała 
działalność następuje przesunięcie między źródłami finansowania 25 000 zł w związku ze 
środkami z Województwa Mazowieckiego w ramach Instrumentu „Mazowsze dla Młodzieży” 
na warsztaty integracyjno-edukacyjne dla Młodzieżowej Rady Powiatu Pruszkowskiego; 
- w dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa rozdz. 75495 Pozostała 
działalność następuje korekta nazwy zadania - było: ,,Dotacja dla gminy Nadarzyn na zakup 
samochodu dla OSP Nadarzyn”, powinno być: ,,Dotacja dla gminy Nadarzyn na zakup 
samochodu dla OSP Młochów”; 
- w dziale 854 Edukacyjna opieka wychowawcza następuje zwiększenie planu o 44 960 zł, 
z tego: w rozdz. 85407 Placówki wychowania pozaszkolnego następuje zwiększenie planu 
o 44 960 zł na szkolenia psychologów w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej; w rozdz.  
85495 Pozostała działalność następuje zwiększenie planu o 19 096,17 zł w związku 
z darowizną otrzymaną od Fundacji „Pruszyńscy” na realizację zadania inwestycyjnego 
pn. ,,Budowa Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego Pruszków ul. Wapienna”; 
- w dziale 926 Kultura fizyczna rozdz. 92601 Obiekty sportowe następuje zwiększenie planu 
o 311 917,40 zł na realizację zadania inwestycyjnego pn. ,,Budowa pływalni przy Zespole 
Szkół Ogólnokształcących i Sportowych przy ul. Gomulińskiego w Pruszkowie”. 
Na skutek zmian wprowadzonych w planie dochodów i wydatków deficyt budżetu zmniejszył 
się o 2 126 736,17 zł. Ponadto zmniejsza się przychody z tytułu wolnych środków z lat 
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ubiegłych o 2 129 736,17 zł. Dodatkowo zwiększa się przychody z tytułu niewykorzystanych 
środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu o 3 000 zł z tytułu środków od spółki 
Centralny Port Komunikacyjny Sp. z o. o. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poprosił o opinie komisji merytorycznych. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Administracji Arkadiusz Wencel poinformował, 
że na posiedzeniu w dniu 23 maja br. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodniczący Komisji Inwestycji i Ochrony Środowiska Marcin Rybicki poinformował, 
że na posiedzeniu w dniu 23 maja br. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Mirosława Śliwińska 
poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 23 maja br. projekt uchwały został zaopiniowany 
pozytywnie. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko otworzył dyskusję. 
Pytania zadali: radna Magdalena Beyer, radna Aurelia Zalewska, radny Konrad Sipiera, 
radna Ewa Borodzicz.  
Odpowiedzi udzielili: starosta Adrian Ejssymont, skarbnik Powiatu Małgorzata Zielonka, 
członek Zarządu Patryk Grabowski, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Drogownictwa 
Wojciech Wójcik. 
 
Radny Konrad Sipiera zaproponował, aby wraz z projektami zmieniającymi uchwałę 
budżetową oraz wieloletnią prognozę finansową załączane były wnioski wydziałów 
do wprowadzanych zmian, co usprawniło by pracę.  
 
Starosta Adrian Ejssymont odpowiedział, że nie widzi przeciwskazań w kwestii rozszerzenia 
materiałów finansowych o wnioski wydziałów. 
 
Radna Ewa Borodzicz stwierdziła, że dołączanie wniosków do projektów uchwał zwiększy 
ilość materiałów papierologii i nie wprowadzi przejrzystości. Poprosiła o przeanalizowanie 
dokumentów, które radni powinni otrzymywać i w jakiej formie, tak aby były one jak 
najbardziej skonsolidowane i czytelne.  
 
Skarbnik Powiatu Małgorzata Zielonka zauważyła, że dokument uzasadnienia, który jest 
dołączany do każdej uchwały, zostaje przygotowany na podstawie wniosków 
przekazywanych przez wydziały. Jeżeli starosta, w ramach nadzoru nad wydziałami, dołoży  
wszelkich starań, aby te wnioski były bardziej szczegółowe, to uzasadnienia będą jeszcze 
bardziej dokładne i powinny rozwiać wszelkie wątpliwości radnych. Jednak o ostatecznej 
wersji przekazywanego dokumentu do rady zdecyduje zarząd.  
 
Radna Ewa Borodzicz stwierdziła, że to będzie najlepsze rozwiązanie, jeśli uzasadnienie 
zostanie rozbudowane, ale nadal pozostanie w jednym kawałku. 
 
Radny Konrad Sipiera podtrzymał prośbę o załączanie wniosków do projektów uchwał. 
Zeskanowanie i dołączenie radnym jednego, dodatkowego dokumentu nie powinno 
stanowić problemu, a na pewno usprawni pracę szczególnie radnym, którzy pracują pierwszą 
kadencję. 
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Starosta Adrian Ejssymont odpowiedział, że tych wniosków jest bardzo dużo. Zgadza się 
z tym, aby uzasadnienia zostały rozbudowane. Stwierdził, że warto zaufać w tej kwestii pani 
Skarbnik. Jeżeli, opracowany przez nią dokument nie spełni oczekiwań radnego Sipiery, 
Zarząd będzie przekazywał radnym wnioski. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko zamknął dyskusję. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poddał pod głosowanie uchwałę zmieniającą 
uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024 /BR-24/2024/. 
 
Wyniki głosowania ZA: 26, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (26) Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian 
Durma, Adrian Ejssymont, Karolina Gawkowska, Patryk Grabowski, Michał Kucharski, 
Amanda Mitlejner, Grzegorz Mroczek, Aneta Pawłowska, Michał Pihowicz, Janusz Rajkowski, 
Kaja Rogulska, Marcin Rybicki, Ewa Rybka, Paweł Siekierko, Rafał Sieradzki, Konrad Sipiera, 
Mirosława Śliwińska, Artur Świercz, Sławomir Walendowski, Arkadiusz Wencel, Aurelia 
Zalewska, Dorota Zglińska. 
NIEOBECNI (1) Krzysztof Rymuza. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko stwierdził, że uchwała nr III.24.2024  
zmieniająca uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024 została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko zamknął punkt 5 i przeszedł do punktu 6.  
 
Ad 6. 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poinformował, że kolejnym punktem jest: 
podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Pruszkowskiego na lata 2024-2031 /BR-25/2024/. Projekt uchwały stanowi załącznik 
nr 7 do protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poprosił starostę o wyznaczenie osoby 
do omówienia projektu uchwały. 
 
Starosta Adrian Ejssymont poprosił o omówienie projektu uchwały skarbnik Powiatu 
Małgorzatę Zielonkę. 
 
Skarbnik Powiatu Małgorzata Zielonka omówiła projekt uchwały i przedstawiła 
uzasadnienie. Poinformowała, że dochody ogółem w 2024 r. zwiększa się o 2 492 613,34 zł, 
z tego: dochody bieżące zwiększa się o 492 613,34 zł, a dochody majątkowe zwiększa się 
o 2 000 000 zł. Wydatki ogółem w 2024 r. zwiększa się o 365 877,17 zł, z tego: wydatki bieżące 
zwiększa się 567 559,77 zł, a wydatki majątkowe zmniejsza się o 201 682,60 zł. Powyższe 
zmiany wpływają na zmniejszenie deficytu budżetu w 2024 r. o 2 126 736,17 zł. Przychody 
budżetu 2024 r. zmniejszają się o 2 126 736,17 zł. Ponadto następuje przesunięcie 
550 000 zł w planie wydatków 2025 r. - z wydatków bieżących na wydatki majątkowe. 
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W zakresie przedsięwzięć wprowadza się zmiany wydatków bieżących (wykaz przedsięwzięć 
do WPF):  
w poz. 1.3.1.2 „Kontrola i monitoring modernizacji EGiB w gm. Michałowice” zmniejsza się 
łączne nakłady finansowe, limit wydatków w 2024 r. oraz limit zobowiązań o 40 000 zł.  
W zakresie przedsięwzięć wprowadza się następujące zmiany wydatków majątkowych:  
- w poz. 1.3.2.3 11 Budowa pływalni przy Zespole Szkół Ogólnokształcących i Sportowych przy 
ul. Gomulińskiego w Pruszkowie - zwiększa się łączne nakłady finansowe, limit wydatków 
w 2024 r. oraz limit zobowiązań o 311 917,40 zł; 
- w poz. 1.3.2.6 Projektowanie dróg powiatowych - przenosi się 450 000 zł z limitu wydatków 
2024 r. do limitu wydatków 2025 r.; 
- w poz. 1.3.2.8 „Rozbudowa drogi powiatowej nr 3107W (ul. Komorowska i Pruszkowska) 
na odcinku od ul. Pogodnej w Pruszkowie do ul. Rekreacyjnej w Granicy – odcinek 
nr 8 od torów WKD do ul. M. Reja” - przenosi się 100 000 zł z limitu wydatków 2024 r. 
do limitu wydatków 2025 r. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poprosił o opinie komisji merytorycznych. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Administracji Arkadiusz Wencel poinformował, 
że na posiedzeniu w dniu 23 maja br. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodniczący Komisji Inwestycji i Ochrony Środowiska Marcin Rybicki poinformował, 
że na posiedzeniu w dniu 23 maja br. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem zgłoszeń wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko zamknął dyskusję. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poddał pod głosowanie uchwałę zmieniającą 
uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego na lata 2024-
2031 /BR-25/2024/. 
 
Wyniki głosowania ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Ewa Borodzicz, Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian Durma, Adrian 
Ejssymont, Karolina Gawkowska, Patryk Grabowski, Amanda Mitlejner, Michał Pihowicz, 
Janusz Rajkowski, Kaja Rogulska, Marcin Rybicki, Paweł Siekierko, Rafał Sieradzki, Mirosława 
Śliwińska, Artur Świercz, Sławomir Walendowski, Arkadiusz Wencel, Dorota Zglińska. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) Magdalena Beyer, Michał Kucharski, Grzegorz Mroczek, Aneta 
Pawłowska, Ewa Rybka,  Konrad Sipiera, Aurelia Zalewska. 
NIEOBECNI (1) Krzysztof Rymuza. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko stwierdził, że uchwała nr III.25.2024  
zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego 
na lata 2024-2031 została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko zamknął punkt 6 i przeszedł do punktu 7.  
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Ad 7. 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poinformował, że kolejnym punktem jest: 
podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego /BR-26/2024/. Projekt 
uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poprosił starostę o wyznaczenie osoby 
do omówienia projektu uchwały. 
 
Starosta Adrian Ejssymont poprosił o omówienie projektu uchwały Skarbnik Powiatu 
Małgorzatę Zielonkę. 
 
Skarbnik Powiatu Małgorzata Zielonka omówiła projekt uchwały i przedstawiła 
uzasadnienie. Poinformowała, że uchwałą budżetową powiatu pruszkowskiego na 2024 r. 
został zaplanowany długoterminowy kredyt w wysokości 40 000 000 zł z przeznaczeniem na 
sfinansowanie planowanego deficytu budżetu powiatu pruszkowskiego w 2024 roku (kwota 
30 425 540 zł oraz na spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów kwota 9 574 460 zł). 
Zabezpieczenie kredytu stanowić będzie weksel własny in blanco. Źródłem spłaty kredytu 
będą dochody własne powiatu. Spłata kredytu zaplanowana została na lata 2025-2031. 
Po 3 000 000 zł w latach 2025-2028; 7 000 000 zł w roku 2029 oraz po 10 500 000 zł w latach 
2030-2031. Kredyt zostanie zaciągnięty w banku wyłonionym w wyniku postępowania 
o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego. Spłaty 
zobowiązań ujęte są w wieloletniej prognozie finansowej powiatu pruszkowskiego, która 
została pozytywnie zaopiniowana przez Regionalną Izbę Obrachunkową. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poprosił o opinię komisji merytorycznej. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Administracji Arkadiusz Wencel poinformował, 
że na posiedzeniu w dniu 23 maja br. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem zgłoszeń wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko zamknął dyskusję. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 
zaciągnięcia kredytu długoterminowego /BR-26/2024/. 
 
Wyniki głosowania ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Ewa Borodzicz, Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian Durma, Adrian 
Ejssymont, Karolina Gawkowska, Patryk Grabowski, Amanda Mitlejner, Michał Pihowicz, 
Janusz Rajkowski, Kaja Rogulska, Marcin Rybicki, Paweł Siekierko, Rafał Sieradzki, Mirosława 
Śliwińska, Artur Świercz, Sławomir Walendowski, Arkadiusz Wencel, Dorota Zglińska. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) Magdalena Beyer, Michał Kucharski, Grzegorz Mroczek, Aneta 
Pawłowska, Ewa Rybka, Konrad Sipiera, Aurelia Zalewska. 
NIEOBECNI (1) Krzysztof Rymuza. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko stwierdził, że uchwała nr III.26.2024  
w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego została podjęta. Uchwała stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu.  
 
O godz. 19:08 wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko ogłosił przerwę. 
O godz. 19:27 wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko wznowił obrady.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko zamknął punkt 7 i przeszedł do punktu 8.  
 
Ad 8. 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poinformował, że kolejnym punktem jest: 
podjęcie uchwały w sprawie dotacji celowej dla Gminy Raszyn z przeznaczeniem dla OSP 
Raszyn /BR-27/2024/. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poprosił starostę o wyznaczenie osoby 
do omówienia projektu uchwały. 
 
Starosta Adrian Ejssymont poprosił o omówienie projektu uchwały Kierownika Zespołu 
Zarządzania Kryzysowego Waldemara Pielata. 
 
Kierownik Zespołu Zarządzania Kryzysowego Waldemar Pielat omówił projekt uchwały 
i przedstawił uzasadnienie. Poinformował, że gmina Raszyn złożyła wniosek o dotację 
w wysokości 60 000 zł na zakup samochodu terenowego do celów ochrony 
przeciwpożarowej, nie tylko do działań straży pożarnej, czyli dojazdu do miejsc, gdzie nie 
może dojechać ciężki samochód, ratowniczo-gaśniczy. Kwota zadania w całości wyniesie 
około 250 000 zł. Prawdopodobnie będzie to samochód marki Ford. OSP Raszyn jest 
w składzie wojewódzkiej obwodowej kompanii przeciwpowodziowej, która w realizacji ma 
powiat pruszkowski i powiat piaseczyński. W związku z tym, że 60 000 zł ewentualnej dotacji 
od powiatu pruszkowskiego pozwoli na realizację tego zadania przez gminę Raszyn zasadne 
jest podjęcie przedmiotowej uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poprosił o opinię komisji merytorycznej. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Administracji Arkadiusz Wencel poinformował, 
że na posiedzeniu w dniu 23 maja br. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem zgłoszeń wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko zamknął dyskusję. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 
dotacji celowej dla Gminy Raszyn z przeznaczeniem dla OSP Raszyn /BR-27/2024/. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 26, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (26) Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian 
Durma, Adrian Ejssymont, Karolina Gawkowska, Patryk Grabowski, Michał Kucharski, 
Amanda Mitlejner, Grzegorz Mroczek, Aneta Pawłowska, Michał Pihowicz, Janusz Rajkowski, 
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Kaja Rogulska, Marcin Rybicki, Ewa Rybka, Paweł Siekierko, Rafał Sieradzki, Konrad Sipiera, 
Mirosława Śliwińska, Artur Świercz, Sławomir Walendowski, Arkadiusz Wencel, Aurelia 
Zalewska, Dorota Zglińska. 
NIEOBECNI (1) Krzysztof Rymuza. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko stwierdził, że uchwała nr III.27.2024  
w sprawie dotacji celowej dla Gminy Raszyn z przeznaczeniem dla OSP Raszyn została 
podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko zamknął punkt 8 i przeszedł do punktu 9.  
 
Ad 9. 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poinformował, że kolejnym punktem jest: 
podjęcie uchwały w sprawie wskazania radnych do składu Rady ds. Budżetu Inicjatyw 
Społecznych /BR-28/2024/. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poprosił starostę o wyznaczenie osoby 
do omówienia projektu uchwały. 
 
Starosta Adrian Ejssymont poprosił o omówienie projektu uchwały Przewodniczącego 
ds. Inicjatyw Społecznych Andrzeja Leszczyńskiego. 
 
Przewodniczący ds. Inicjatyw Społecznych Andrzej Leszczyński omówił projekt uchwały 
i przedstawił uzasadnienie. Poinformował, że w związku z podjętą uchwałą Rady Powiatu 
Pruszkowskiego Nr LXVl.538.2024 z dnia 19 marca 2024 r. w sprawie zasad i trybu konsultacji 
społecznych w formie budżetu obywatelskiego oraz planowanym powołaniem Rady 
ds. Budżetu ds. Inicjatyw Społecznych, zachodzi konieczność wyłonienia 3 radnych będących 
przedstawicielami w ww. radzie. Pierwszym etapem było powołanie zespołu, drugim etapem 
jest powołanie rady do spraw budżetu, która będzie się składała z 11 osób: 3 radnych, 4 osób 
fizycznych, 2 przedstawicieli organizacji pozarządowych oraz 2 pracowników. Poinformował, 
że rada ds. Inicjatyw Społecznych jest ciałem opiniującym i doradczym, który będzie wspierał 
Zespół np. przy sprawach ogólnodostępności.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem zgłoszeń wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko zamknął dyskusję. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poprosił o zgłaszanie kandydatów do składu 
Rady ds. Budżetu Inicjatyw Społecznych. 
 
Członek Zarządu Patryk Grabowski zgłosił radną Karolinę Gawkowską. 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poprosił radną o wyrażenie zgody 
na kandydowanie. 
Wiceprzewodnicząca Rady Karolina Gawkowska wyraziła zgodę. 
 
Radna Mirosława Śliwińska zgłosiła radnego Krystiana Durmę. 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poprosił radnego o wyrażenie zgody 
na kandydowanie. 
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Radny Krystian Durma wyraził zgodę. 
 
Radny Konrad Sipiera zgłosił radną Magdalenę Beyer. 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poprosił radną o wyrażenie zgody 
na kandydowanie. 
Radna Magdalena Beyer wyraziła zgodę. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poddał pod głosowanie kandydaturę radnej 
Karoliny Gawkowskiej do składu Rady ds. Budżetu Inicjatyw Społecznych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 26, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (26) Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian 
Durma, Adrian Ejssymont, Karolina Gawkowska, Patryk Grabowski, Michał Kucharski, 
Amanda Mitlejner, Grzegorz Mroczek, Aneta Pawłowska, Michał Pihowicz, Janusz Rajkowski, 
Kaja Rogulska, Marcin Rybicki, Ewa Rybka, Paweł Siekierko, Rafał Sieradzki, Konrad Sipiera, 
Mirosława Śliwińska, Artur Świercz, Sławomir Walendowski, Arkadiusz Wencel, Aurelia 
Zalewska, Dorota Zglińska. 
NIEOBECNI (1) Krzysztof Rymuza. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poddał pod głosowanie kandydaturę radnego 
Krystiana Durmy do składu Rady ds. Budżetu Inicjatyw Społecznych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 26, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (26) Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian 
Durma, Adrian Ejssymont, Karolina Gawkowska, Patryk Grabowski, Michał Kucharski, 
Amanda Mitlejner, Grzegorz Mroczek, Aneta Pawłowska, Michał Pihowicz, Janusz Rajkowski, 
Kaja Rogulska, Marcin Rybicki, Ewa Rybka, Paweł Siekierko, Rafał Sieradzki, Konrad Sipiera, 
Mirosława Śliwińska, Artur Świercz, Sławomir Walendowski, Arkadiusz Wencel, Aurelia 
Zalewska, Dorota Zglińska. 
NIEOBECNI (1) Krzysztof Rymuza. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poddał pod głosowanie kandydaturę radnej 
Magdaleny Beyer do składu Rady ds. Budżetu Inicjatyw Społecznych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 26, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (26) Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian 
Durma, Adrian Ejssymont, Karolina Gawkowska, Patryk Grabowski, Michał Kucharski, 
Amanda Mitlejner, Grzegorz Mroczek, Aneta Pawłowska, Michał Pihowicz, Janusz Rajkowski, 
Kaja Rogulska, Marcin Rybicki, Ewa Rybka, Paweł Siekierko, Rafał Sieradzki, Konrad Sipiera, 
Mirosława Śliwińska, Artur Świercz, Sławomir Walendowski, Arkadiusz Wencel, Aurelia 
Zalewska, Dorota Zglińska. 
NIEOBECNI (1) Krzysztof Rymuza. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 
wskazania radnych do składu Rady ds. Budżetu Inicjatyw Społecznych /BR-28/2024/ 
w osobach Beyer Magdalena, Durma Krystian, Gawkowska Karolina. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko stwierdził, że uchwała nr III.27.2024  
w sprawie wskazania radnych do składu Rady ds. Budżetu Inicjatyw Społecznych została 
podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko zamknął punkt 9 i przeszedł do punktu 10.  
 
Ad 10. 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poinformował, że kolejnym punktem jest: 
podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Starosty Pruszkowskiego 
/BR-36/2024/. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poinformował, że pan Adrian Ejssymont został 
wybrany przez Radę Powiatu Pruszkowskiego na stanowisko Starosty Pruszkowskiego w dniu 
7 maja 2024 r. Zgodnie z obowiązującymi przepisami wynagrodzenie starosty ustala rada 
powiatu, w drodze uchwały. Zgodnie z ustawą o pracownikach samorządowych maksymalne 
wynagrodzenie starosty, nie może przekroczyć w okresie miesiąca  20 041,50 zł. Minimalne 
wynagrodzenie starosty, nie może być niższe niż 80% maksymalnego wynagrodzenia 
określonego dla stanowiska w rozporządzeniu w sprawie wynagradzania pracowników 
samorządowych. Proponuje się ustalić wynagrodzenie Starosty Pruszkowskiego w kwocie 
18 486 zł brutto (na co składają się: wynagrodzenie zasadnicze – 10 770 zł; dodatek funkcyjny 
– 3 450 zł; Dodatek specjalny 30% zasadniczego+ funkcyjnego – 4 266 zł).  
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poprosił o opinię komisji merytorycznej. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Administracji Arkadiusz Wencel poinformował, 
że na posiedzeniu w dniu 23 maja br. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem zgłoszeń wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko zamknął dyskusję. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poddał pod głosowanie uchwałę  
w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Starosty Pruszkowskiego /BR-36/2024/. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Ewa Borodzicz, Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian Durma, Karolina 
Gawkowska, Patryk Grabowski, Amanda Mitlejner, Michał Pihowicz, Janusz Rajkowski, Kaja 
Rogulska, Marcin Rybicki, Paweł Siekierko, Rafał Sieradzki, Mirosława Śliwińska, Artur 
Świercz, Sławomir Walendowski, Arkadiusz Wencel, Dorota Zglińska. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) Magdalena Beyer, Michał Kucharski, Grzegorz Mroczek, Aneta 
Pawłowska, Ewa Rybka, Konrad Sipiera, Aurelia Zalewska. 
BRAK GŁOSU (1) Adrian Ejssymont. 
NIEOBECNI (1) Krzysztof Rymuza. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko stwierdził, że uchwała nr III.28.2024  
w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Starosty Pruszkowskiego została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko zamknął punkt 10 i przeszedł do punktu 11.  
 
Ad 11. 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poinformował, że kolejnym punktem są: 
interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko zapytał czy ktoś z radnych chce zabrać głos 
w punkcie. 
 
Radny Artur Świercz zapytał kto po odejściu pana Michała Landowskiego ze starostwa pełni 
funkcję koordynatora do spraw dostępności. 
 
Starosta Adrian Ejssymont odpowiedział, że taka osoba nie została jeszcze wyznaczona. 
 
Radna Aurelia Zalewska poprosiła o ustosunkowanie się do kwestii dotyczącej przebudowy 
przystanków na linii WKD – a konkretnie przystanku w Regułach. Czy zarząd ma bliższe 
informacje w sprawie tej przebudowy? Radna Aurelia Zalewska wyjaśniła, że wnioskuje 
o to, aby Zarząd wystąpił o współpracę w kwestii tej przebudowy. Zadaniem dla powiatu 
takim, które jest od lat wnoszone przez mieszkańców, a niezrealizowane jest połączenie ciągu 
pieszo rowerowego w ulicy Regulskiej z ciągiem w Al. Powstańców Warszawy, czyli przez tory 
- jest połączenie, po stronie zachodniej, nie ma połączenia po stronie wschodniej. Ponieważ 
będzie realizowana przedmiotowa przebudowa, to radna wnioskuje o to, aby Zarząd włączył 
się w rozmowy i rozważył połączenie tych ciągów komunikacyjnych. Obecnie, aby dojść 
do Urzędu Gminy, trzeba przekraczać dwukrotnie ulicę Regulską, a następnie Al. Powstańców 
Warszawy.  
 
Członek Zarządu Patryk Grabowski poprosił Naczelnika Wydziału Inwestycji i Drogownictwa 
Wojciecha Wójcika o udzielenie odpowiedzi. 
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Naczelnik Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Wojciech Wójcik odpowiedział, że nie było 
rozmowy z Zarządem w tej kwestii, ale w poprzedniej kadencji trwały rozmowy z WKD, które 
nie napawają optymizmem. Podobna sytuacja jest na ul. Warszawskiej w Piastowie, jeżeli 
chodzi o ścieżkę, która traci ciągłość. Przepisy kolejowe, które mówią o tym, że powinno się 
utworzyć tzw. labirynt przed przejazdem kolejowym dla pieszych i rowerzystów wymagają 
obszernego terenu, a koleje nie są zainteresowanie tworzeniem tego typu przejść 
i przejazdów przez połączenia pomiędzy drogą a torami kolejowymi. Na tę chwilę Zarząd nie 
został wprowadzony do końca w temat. 
 
Radna Aurelia Zalewska zapytała o kwestię dotyczącą przyjazdu autobusów w czasie 
przebudowy Al. Marii Dąbrowskiej. Mieszkańcy zgłaszają, że oprócz tej uciążliwości, która 
wynika z niepisanego wjazdu, dodatkowo, w czasie, gdy jest realizowana nakładka, autobus 
porusza się ulicami osiedlowymi, które nie są przystosowane do jazdy autobusu, mają zbyt 
wąską jezdnie i parkujące samochody utrudniają przejazd. Poprosiła o podjęcie działań w tej 
sprawie oraz o weryfikację, czy autobus powinien się przemieszczać tymi uliczkami. 
 
Starosta Adrian Ejssymont poprosił Naczelnika Wydziału Inwestycji i Drogownictwa 
Wojciecha Wójcika o udzielenie odpowiedzi. 
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Wojciech Wójcik odpowiedział, że został 
wytyczony objazd, który prowadzi innymi ulicami niż Mazurska pierwotnie. Natomiast jeżeli 
taka sytuacja się zdarzyła, zapewne jest wynikiem domówienia szczegółów pomiędzy gminą 
a GPA i na tę chwilę nie ma informacji, żeby w sposób oficjalny zmieniona została trasa 
objazdu. Natomiast co do zasady,  przystankami zarządzają gminy. Zmiana trasy bez gminy, 
która poniekąd płaci za to, jak przebiega trasa, wydaje się niemożliwa, zatem jeżeli autobus 
jeździ tą drogą, to musi mieć uzgodnienia.  
 
Radny Sławomir Walendowski podziękował za podjęcie działań po sesji wtorkowej. 
Następnie zauważył, że do Zarządu wpłynął wniosek sołtysa wsi Kotowice dotyczy zagrożenia 
bezpieczeństwa na drodze Powiatowej nr 4108W. Poinformował, że popiera wniosek i prosi 
Zarząd o przyjrzenie się sprawie i w miarę możliwości dokonania tych zmian, które nie wydają 
się bardzo skomplikowane i nie powinny te takie podstawowe, długo trwać.  
 
Członek Zarządu Patryk Grabowski poprosił o doprecyzowanie wniosku. 
 
Radny Sławomir Walendowski odpowiedział, że wniosek dotyczył przedłużenia oznakowania 
terenu zabudowanego do końca miejscowości Kotowice; obniżenia dozwolonej prędkości 
na tym obszarze do 50 km; naprawy niesprawnego radaru, którego zadaniem jest 
wyświetlanie prędkości pojazdu; wytyczenia linii bezwzględnego zatrzymania stopnia 
skrzyżowaniu dróg powiatowych nr 4108W oraz 1511W; podjęcia działań w celu 
przeprowadzenia przez policję kontroli ruchu drogowego na drodze powiatowej nr 410W; 
regularnego koszenia poboczy i rowów przydrożnych w tym okolicy skrzyżowań dróg 
powiatowych z drogami serwisowymi; regularnego czyszczenia nawierzchni dróg 
i chodników; umieszczenia lustra na zakręcie drogi powiatowej nr 4108W - celem 
zapewnienia mieszkańcom bezpiecznego wyjazdu z posesji oraz podjęcia innych działań, 
mających na celu poprawę bezpieczeństwa.  
 
Członek Zarządu Patryk Grabowski odpowiedział, że przed wnioskiem otrzymał telefon 
od zaniepokojonej radnej gminy Brwinów, która poprosiła o interwencję. Wydział 
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merytoryczny dokonał wizji i udokumentował sprawę. Poprosił Naczelnika Wydziału 
Inwestycji i Drogownictwa Wojciecha Wójcika o udzielenie odpowiedzi. 
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Wojciech Wójcik odpowiedział, że droga 
nr 4108W przebiega nad wiaduktem nad autostradą i dochodzi do niej droga nr 1511. 
Po zeszłorocznym wypadku zmieniona została organizacja ruchu. Zmieniono ograniczenie 
prędkości do 50 km/h. Również na tym wiadukcie. Kontynuowana będzie zmiana na dalszym 
odcinku. Obecnie obszar zabudowany kończy się za ostatnimi elementami infrastruktury 
drogowej, które stanowią i umożliwiają, żeby ten teren objąć obszarem zabudowanym, czyli 
przystankami autobusowymi. Dalej znajduje się miejscowość Kotowice i obszar 
administracyjny. Na tę chwilę wprowadzono 2 ograniczenia prędkości pierwotnie 
do 70 km/h. Od kierunku za obszarem zabudowanym do rzeki Rokitnicy wprowadzone 
zostanie ograniczenie prędkości do 60 km/h. Stwierdził, że jest wymagana zmiana w zakresie 
organizacji ruchu i zasięgnięciu opinii właściwego miejscowego komendanta powiatowego 
policji, żeby móc tego dokonać. Taki projekt będzie procedowany w ramach umowy ramowej 
i zlecenia. Obecnie procedowane jest uzupełnienie poboczy. Wyjaśnił, że we wskazanym 
terenie nie ma elementów infrastruktury, które będą powodowały wprowadzenie obszaru 
zabudowanego. W kwestii oznakowania na drodze nr 1511 wyjaśnił, iż jest to obszar 
zabudowany – nie pamięta czy znajduje się tam znak stop czy ustąp pierwszeństwa.  Jeżeli 
ustąp pierwszeństwa, to powinna być linia B13, jeśli stop – linia bezwarunkowego 
zatrzymania B12 w ramach bieżącej renowacji oznakowania poziomego. Oznakowanie 
poziome na bieżąco jest odnawiane. Wyświetlacz prędkości zostanie sprawdzony. W kwestii 
zamontowania dodatkowych fotoradarów decyzję podejmie Zarząd. Zamiatanie, czyszczenie 
chodników i nawierzchni jest robione w ramach odrębnych umów utrzymaniowych. 
Dodatkowo poinformował, że na odcinku drogi w Kotowicach gmina planuje uzupełnienie 
ścieżki rowerowej do tego wiaduktu, co poprawi bezpieczeństwo w tym zakresie i stała 
organizacja ruchu, która wraz z przebudową będzie wprowadzona, będzie miała korzystny 
wpływ. 
 
Członek Zarządu Michał Pihowicz poinformował, że koszenie traw odbywa się w pierwszej 
połowie czerwca. 
 
Radna Magdalena Beyer  przypomniała, że niektóre gminy w tym Brwinów otrzymują środki 
powiatu na zimowe utrzymanie dróg. Zaproponowała, że dobrym rozwiązaniem byłoby 
zaproponowanie porozumienia w kwestii utrzymania dróg w zakresie koszenia, czyszczenia 
w okresie wiosenno-letnim. 
 
Członek Zarządu Patryk Grabowski odpowiedział, że Zarząd prowadził robocze rozmowy 
na temat oddelegowania tego zadania gminom.  
 
Radna Magdalena Beyer zwróciła uwagę na fakt, że gmina Brwinów jest  gminą miejsko-
wiejską, więc istotne jest, aby te pozamiejskie obszary były również pielęgnowane dla 
bezpieczeństwa w ruchu pieszym oraz drogowym.  
 
Członek Zarządu Patryk Grabowski poinformował, że były zgłoszenia w tej kwestii. Poprzedni 
Zarząd podpisał umowę z wykonawcę, który obkasza wszystkie tereny. Obecnie będzie 
ostatnie koszenie w tym roku przez tę firmę, potem będzie prawdopodobnie przetarg 
na kolejną firmę.  
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Starosta Adrian Ejssymont zauważył, że  radny Sławomir Walendowski poprosił poza sesją 
o przyjrzenie się sprawie i dzięki tej sugestii podjęte zostały  pewne kroki. 
 
Radny Konrad Sipiera zgłosił wniosek o poprawę bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ulic 
Kościuszki i Sienkiewicza. Należy wymienić znaki znajdujące się na wysepkach. Obecne bardzo 
mocno ograniczają widoczność, szczególnie dla samochodów, które skręcają z ulicy Kościuszki 
w lewo w ul. Sienkiewicza w kierunku dworca, a także w momencie, kiedy jedzie się 
od Al. Jerozolimskich, ulicą Sienkiewicza i dojeżdża do skrzyżowania z ulicą Kościuszki. Tam 
również są mocno ograniczone możliwości zobaczenia samochodu, który nadjeżdża od strony 
dworca PKP. Poprosił o zwrócenie uwagi na tę kwestię. Wiadomo, że nie będzie przebudowy 
przez miasto Pruszków ulicy Kościuszki, a element z przebudowy samej ulicy miał właśnie 
dotykać obrębu skrzyżowania z drogą powiatową. Następnie poprosił o przekazanie 
informacji z wykazem listy gotowych projektów, które posiadają pozwolenie na budowę lub 
decyzję ZRID-owską, jeśli chodzi o inwestycje drogowe, a także projekty, które posiadają 
pozwolenie na budowę z tych inwestycji kubaturowych. Poprosił o listę z informacją, kiedy 
to pozwolenie ZRID było wydane i do kiedy jest ważne, żeby można było już w tym momencie 
szykować się do pracy nad budżetem na przyszły rok. Następnie zapytał o ul. Długą, która jest 
w opłakanym stanie, a będzie ona mocno dociążona, przez doprowadzanie całego ruchu 
samochodów osobowych przez wiadukt nad torami PKP. Dalej ten ruch będzie kierowany 
do autostrady A2 za pośrednictwem ulicy Długiej. Zapytał czy rozpoczęły się już prace 
projektowe ulicy Długiej, albo czy jest pomysł na realizację. Jeśli nie, to kiedy rozpoczną się 
prace. Przypomniał, że na poprzedniej sesji pytał o przetargi i uzyskał informację, że nie 
zakończyły się one pozytywnie - nie było żadnych ofert. Zasugerował, żeby w przyszłości 
te przetargi, chociażby o nieruchomościach, które są przeznaczone na sprzedaż, były lepiej 
ogłaszane i aby za pośrednictwem mediów społecznościowych, znalazła się o nich wzmianka. 
Żeby takie informacje na temat sprzedaży nieruchomości się pojawiały. Poprosił również 
o  wykaz projektów drogowych planowanych w najbliższym czasie przejść dla pieszych, które 
będą doświetlone na terenie miasta Pruszkowa.  
 
Starosta Adrian Ejssymont w kwestii ul. Kościuszki i Sienkiewicza zaproponował złożenie 
pisemnego wniosku, aby radny Sipiera był również wnioskodawcą. Stwierdził, że jest 
to słuszna uwaga i jak najbardziej się do niej przychyli. Jeżeli chodzi o gotowe projekty i ZRID, 
wyraził zgodę, żeby przekazać taką dokumentację. W kwestii ul. Długiej  będą trwały prace 
nad budżetem oraz wiele rozmów w tym temacie. Jest jeszcze chwilę czasu. Zarząd na bieżąco 
spotyka się z jednostkami, aby poznać ich potrzeby. W budżecie znajdą się też inwestycje, 
na które Zarząd będzie chciał pozyskać środki zewnętrzne.  
 
Radny Konrad Sipiera przypomniał, że prosił również o kwestie  doświetlenia przejść dla 
pieszych na terenie miasta Pruszkowa. Dopytał, czy starosta życzy sobie, aby wniosek 
dotyczący skrzyżowania został sformułowany na piśmie, czy wystarczy ustna wypowiedź 
na sesji.  
 
Starosta Adrian Ejssymont wyjaśnił, że prosił doprecyzowanie oczekiwań w kwestii wniosku,  
żeby wszystko zostało dobrze zrozumiane. Odnośnie publikacji informacji o przetargach 
wszystko znajduje się  w Biuletynie Informacji Publicznej. Planowane przejścia dla pieszych 
zostaną przesłane.  
 
Radny Konrad Sipiera w kwestii przetargów poprosił, żeby szerzej o nich mówić, pokazywać 
chociażby na mediach społecznościowych powiatu pruszkowskiego. 
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Członek Zarządu Patryk Grabowski odpowiedział, że informacje o przetargach są także 
zgłaszane do ogólnopolskich mediów. 
 
Radny Arkadiusz Wencel zgłosił, że nie działa odwodnienie w niedawno oddanej inwestycji 
drogowej w Nadarzynie przy ul. Warszawskiej (polegającej na odwodnieniu drogi). Kolejny 
raz mieszkańcy ul. Warszawskiej i Turystycznej zostali zalani. Poprosił o sprawdzenie instalacji.  
 
Radna Magdalena Beyer poprosiła o pozytywne odniesienie się do prośby OSP Żółwin. 
Następnie zapytała o wniosek o objęcie przedsięwzięcia zlotu fanów jednego z zespołów, 
patronatem Starosty. Poprosiła o pozytywne rozpatrzenie tego patronatu.  
 
Starosta Adrian Ejssymont odpowiedział, że wydarzenie zostało objęte patronatem.  
 
Radna Aurelia Zalewska w nawiązaniu do wypowiedzi radnego Konrada Sipiery zapytała czy 
można zgłaszać lokalizacje do realizacji oświetlenia w drogach. 
 
Starosta Adrian Ejssymont odpowiedział, że tak. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko zamknął punkt 11 i przeszedł do punktu 12.  
 
Ad 12. 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poinformował, że kolejnym punktem 
są: komunikaty Przewodniczącego Rady Powiatu. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poinformował, że:  
− następna sesja Rady Powiatu Pruszkowskiego zaplanowana została na 25 czerwca 2024r.  
− w czerwcu br. zorganizowane zostanie szkolenie z zakresu praw i obowiązków radnego 

w nowej kadencji. Poprosił o zgłaszanie swojego udziału w szkoleniu do Biura Rady. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko zamknął punkt 12 i przeszedł do punktu 13.  
 
Ad 13. 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Siekierko poinformował, że kolejnym punktem jest: 
zamknięcie obrad. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 20:17 wiceprzewodniczący Rady Paweł 
Siekierko  zamknął III sesję Rady Powiatu Pruszkowskiego. 
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